
Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 20 august 2015 

Tilstede: 

Kenneth W, Christoffer, Jette, Peter, Kenneth L 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Dagsorden godkendt 

 

2. Henvendelser til bestyrelsen 

a. Der har været en klage/indsigelse vedrørende sprøjtning af fortovskanter. 

i. Klager har fået svar. 

 

3. Opfølgning på opgaver 

a. Sprøjtning af fortovskante 

i. Alle fortovskanter på Mejsevej er nu sprøjtet to gange. Bestyrelsen er tilfreds med 

resultatet, umiddelbart er alt ukrudt visnet. Vi vil sprøjte en gang mere i løbet af 

efteråret. 

 

b. Asfalt 

i. Bestyrelsen har efterset asfalten, vi vurderer det ser fint ud (bestyrelsen er IKKE 

eksperter på dette område). Dog er der to steder, hvor asfalten virker lidt skrøbelig 

(begge områder under ½ m2). Bestyrelsen vil undersøge om der findes nogen 

former for garanti fra entreprenøren, der etablerede asfalten. Når dette er 

afklaret, besluttes næste step. Der vil snarest blive tilknyttet billeder til 

dette referat, som viser disse to områder. 
 

c. Forsikring 

 

i. Hvilke forsikringsregler er gældende, hvis der sker faldulykker på sne/is glatte 

fortove/veje, som støder op til eks. fællesområdet.  

 

ii. Se svaret fra forsikringsselskabet (bilag 2, senere i referatet) 

 

d. Vejfest 

i. Bestyrelses/festudvalget har fået rigtig gode tilbagemeldinger på vejfesten.  

ii. Bestyrelsen vil gerne rette en stor tak til festudvalget, som har knoklet med at 

arrangere festen.  

iii.  Der var mere en 50 der deltog.  

iv. Foreningens telt er nu blevet vasket/skuret med rodalon, resultatet er rigtigt godt. 

Tak til alle dem som bidrog til dette. 

v. Festudvalget ønsker mere tilslutning til teltrejsning, oprydning, nedtagning, ofte er 

det ”Tordenskjolds soldater” der deltager. 

 

 



4. Økonomi 

i. Kontingent 

1. Alle har betalt grundejerbidrag på nær en enkelt. 

ii. Er der mulighed for betalingsserviceordning? 

1. Det vurderes at blive for dyrt for foreningen. Vi udsender kun én regning 

om året, og antallet af medlemmer er for lille. 

iii. Økonomi – vejfest 

1. Udgifterne beløb sig til 2741 kr. 

a. Incl.  Udgifter til Rodalon (400 kr) 

iv. Budget 

1. Vi holder budgettet 

v. Evt. 

1. Bestyrelsen overvejer at flytte den årlige generalforsamling til andre lokaler 

idet Glumsø hallens cafeteria er blevet lidt dyrt. Det undersøges hvad det 

vil koste at afholde generalforsamling på Glumsø Kro. 

 

5. Snerydning / saltning / græsslåning / fortove 

a. Der har været lidt utilfredshed i forhold til saltningen af Mejsevej, når det er glat. 

i. Bestyrelsen undersøger hvad det egentlig koster, når Ib kommer ekstraordinært og 

salter, efter vi har ringet til ham.  

ii. Generelt er der tilfredshed med Ib arbejde både sommer og vinter. 

 

b. Flere fortove trænger til at få fjernet ukrudt. Bestyrelsen opfordrer de relevante grundejere 

til at gøre noget ved sagen. 

 

6. Beplantningsbæltet 

a. Bestyrelsen gør opmærksom på at de grundejere der ønsker hjælp til beskæring af 

plantebæltet, kan henvende sig til os. 

 

7. Næste møde 

a. Torsdag d. 19. november kl. 19.00 – Kennet Worm 

 

8. Eventuelt 

a. I forbindelse med blæsevejret, er der knækket to æbletræer på fællesarealet. Dette skyldes 

en vildfaren teltdug. Bestyrelsen finder en løsning, og får træerne genetableret.  

 

 

 

 

 

 

 



Bilag 2 
 
Hej Kenneth 

  
Forsikringen dækker sikredes erstatningsansvar for skade på personer eller ting, hvis skaden 
sker under udøvelse af aktiviteter i forbindelse med driften af den virksomhed, der er nævnt 
i policen. Forsikringen dækker desuden erstatningsansvar, som sikrede bliver pålagt som 
ejer eller bruger af en bygning eller et grundareal, der benyttes ved virksomhedens drift.  
  
Så hvis personen falder på et sted, hvor I har snerydningspligt, så vil evt. 
person-/tingskade være dækket på jeres erhvervsansvarsforsikring. 
  
  
Har I nogen spørgsmål er I velkommen til at kontakte os. 
  
  
  
Venlig hilsen 

  
Nikki Steffen Koefoed 

Erhvervskunderådgiver 

 


